

Saksliste for Geovekst-forum juni 2022

Tilstede: Brit Marit Fossan Knudsen, Hildegunn Norheim, Tove Vaaje Kolstad, Eva Merethe Høksaas, Heidi Liv Tomren, Ole Grammeltvedt, Petter Stordahl, Vesa Heikki Jääntti, Stein Rinholm, Ingunn Tove Arctander Jakola, Eli Katrina Øydvin Siri Oesterich Waage, Einar Jensen, Erik Perstuen, Marit Bunæs, Ivar Oveland, Nils Ivar Nes, Tore Lauritzen, Håvard Moe, Amund Borge Frogner, Guri Markhus
Gjester: Arvid Lillethun (Kartverket), Gjermund Lanestedt og Kjersti Nordskog (Agenda Kaupang)

Tidsplan for møtet:

Onsdag 1.juni:

09:00 – 11:30 Møte (inkl. pauser ved behov)

12:00 – 13:00 Lunsj

13:00 – 17:45 Jubileumsfeiring

Torsdag 2.juni

09:00 – 11:30 Møte

11:30 – 12:30 Lunsj

12:30 – 15:00 Møte

Møteleder: Siri Oesterich Waage

Referent: Marit Bunæs

Tidsplan ca. tider	Sak nr.	Tema / Dokumenter	Sakstype	Ansvar
	29/22	Godkjenning av referater	Godkjenne	Siri/Alle
		Runde rundt bordet – Hva står på hos partene	Informasjon	Alle
	30/22	«Løypemelding» <ul style="list-style-type: none">- Samordningsgruppa- Geosats- Nasjonal Geodatastrategi- Økonomi fellesløsninger- Geodatarådet	Informasjon	KV/ Andre?
12:00- 12:30		Lunsj		
		Jubileumsfeiring		
		Torsdag		
		Oppsummering av gårdsdagen	Diskusjon	Alle
	27/22	Fellesdokumenter – 2023 Kort om status for dokumentene	Informasjon	KV

		<ul style="list-style-type: none"> • Handlingsplan • Kvalitetsplan 		
	23/22	Kjernerdata <ul style="list-style-type: none"> • Velge en person til Referansegruppa 	Vedtak	Alle
	31/22	Kostnadsdeling laserdata	Diskusjon/ Vedtak	Alle
	32/22	Høydedatagruppa <ul style="list-style-type: none"> • Ny versjon av Høydedata 	Informasjon	Håkon
	33/22	Vanngruppa <ul style="list-style-type: none"> • Kvalitetsheving av FKB-vann (sommerhjelper i KV) 	Informasjon	Håkon
	34/22	GLA-gruppa <ul style="list-style-type: none"> • Webinar 14.juni – programmet • Status NRL 	Informasjon	Lars
	35/22	Geosats2023/2024 <ul style="list-style-type: none"> • Status 	Informasjon	KV
	36/22	Bruk av laserdata til støtte for konstruksjon av FKB-Veg (tidligere saksnummer 59/19 og 36/20) <ul style="list-style-type: none"> • Pilotprosjekt til uttesting av metodikk (Sunnhordaland) 	Diskusjon/ Vedtak	Jan Ove/ Alle
	37/22	KS-prosjekter <ul style="list-style-type: none"> • Informere om status i ulike prosjekter i regi av KS 	Informasjon	Heidi Liv
	38/22	Informasjon fra Kartverket <ul style="list-style-type: none"> • Økonomi/salg • Datainnsamling 	Informasjon	KV
14:45 – 15:00	xx/22	Eventuelt		
		Møtedatoer i 2022: 1.juni 30-årsjubileum på Leangkollen		

		<p>2.juni Geovekst-forum møte Leangkollen</p> <p>7.- 8.september i Skien</p> <p>23.-24.november i Oslo-området</p>		
		Aktuelle saker for fremtidige møter		
		Bruk av DSA		
		<p>Gjennomgang av kostnaden, den samfunnmessige anslåtte nytteverdien og bruken av datasettene i Geovekst</p> <ul style="list-style-type: none"> • Oppfølging 		
		<p>Tiltaksbaser – eks. store veganlegg</p> <p>FKB-tiltak</p>		
		<p>Oppfølging av krav gitt i «Forskrift om endring i forskrift om rapportering, registrering og merking av luftfartshinder»</p> <p>-Innspill fra Vegvesenet</p>		
		<p>Open data directive??</p> <ul style="list-style-type: none"> • Høringsfrist 5.juli 		
		Teksting av webinarer?		
		<p>Forvaltning av stier, traktorveger og turruter i NVDB</p> <ul style="list-style-type: none"> • Følges opp til høsten 	september	
		<p>N50-miljøet</p> <p>Hvilke data brukes</p>	september	